

0290-CS-F

investa
INMOBILIARIA - ESTATE AGENCY

4.750.000 €

Santanyí



Finca de primera calidad con antiguo molino restaurado cerca de Colònia de Sant Jordi. Terreno aprox. 21.656m². Superficie habitable aprox. 488m². 6 dormitorios, 6 baños, salón con chimenea, comedor, sala de lectura, cocina, coladuría, despensa y aseo. Calefacción central. Porches y pérgolas. Piscina, estanque con jardines rústicos. Las terrazas desprenden encanto mallorquín y...



Modern and light-flooded finca with a typical windmill near Colònia Sant Jordi. Plot approx. 21.656m². Living area approx. 488m². 6 bedrooms, 6 bathrooms, living and dining room with open fire place, full-fitted kitchen, utility room, WC. Central heating. The covered and uncovered terraces gives a mallorquin flair and connected the main house with the windmill. Peaceful views...



Hochwertige moderne Finca mit alter Mühle in Idyllischer Umgebung an der Colònia Sant Jordi. Grundstück ca. 21.656m². Wohnfläche ca. 488m². 6 Schlafzimmer, 6 Bäder, Wohn- und Esszimmer mit Kamin, Leseraum, voll ausgestattete Küche, HWR, Gäste-WC. Zentralheizung. Teilüberdachte Terrassen mit mallorquinischem Flair wie der Pergolaübergang von dem Hauphaus zu der Mühle....

El autor se reserva el derecho de descargo de responsabilidad por el contenido, la veracidad y la calidad de la información detallada.
Alle Informationen sind unter Vorbehalt von Änderungen angegeben.

The author reserves the right not to be responsible for the topicality, correctness or quality of the information provided.